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 PROTOKÓŁ NR 0012.7.1.2022  
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej   

 Rady Miasta 
w dniu 24 stycznia 2022r.  

 
Miejsce posiedzenia:  
Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala 130A 
czas posiedzenia: godz. 12.00-12.10 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie    
z załączonymi listami obecności. 
 
Porządek obrad. 
 
1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Sprawy bieżące. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2022 rok, 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII.170.2021 Rady Miasta 

Jastrzębie-Zdrój z dnia 25 listopada 2021r. w sprawie określenia wzoru 
deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie miasta 
Jastrzębie-Zdrój oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 
środków komunikacji elektronicznej, 
 

 Zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie 
stwierdzenia nieważności uchwały Nr XIV.200.2021 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta  Jastrzębie-
Zdrój uprawnienia do ustalenia opłat za korzystanie z toalet publicznych na 
terenie Miasta.  
 

4. Wolne głosy i wnioski. 

5. Przyjęcie protokołu z dnia 13 grudnia 2021r.  
 
6. Zakończenie posiedzenia. 
 
Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Stefan Woźniak – Przewodniczący Komisji 
Gospodarki Komunalnej.  
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Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie: za-4, przeciw–0, wstrzymujących się–
0.  
 
Ad.3.  
Sprawy bieżące. 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2022 rok, 

 
Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawił Robert Cichowicz Zastępca 
Prezydenta Miasta  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII.170.2021 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z dnia 25 listopada 2021r. w sprawie określenia wzoru 
deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie miasta 
Jastrzębie-Zdrój oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 
środków komunikacji elektronicznej, 

 
Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawiła Honorata Uchto Naczelnik 
Wydziału Gospodarki Komunalnej  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Tadeusz Markiewicz- radny RM 
Pani Naczelnik jakby była sytuacja, że jest działka budowlana, dom i dodatkowo 
jest domek letniskowy, to trzeba płacić dodatkowo za ten domek letniskowy, czy 
mieści się w opłacie?   
 
Honorata Uchto- Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Co to znaczy domek letniskowy, czy będzie wykorzystywany przez zupełnie 
kogoś innego? 
 
Tadeusz Markiewicz- radny RM 
Trudno powiedzieć, bo ludzie mają różne domki, szopki itp. i może oddane, 
zarejestrowane jako domek letniskowy. 
 
Honorata Uchto- Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Pan mówi tutaj o nieruchomości mieszanej. Jeżeli mam nieruchomość na której 
mieszkam i ktoś sobie dodatkowo prowadzi działalność gospodarczą w zakresie 
wynajęcia tego domku, to mamy do czynienia z nieruchomością mieszaną. 
Natomiast jest pytanie, czy sobie stawiam domek letniskowy żeby w okresie 
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letnim spędzać tam czas, czy jednak będę tam prowadziła działalność 
gospodarczą? Nieruchomość może być zamieszkała, niezamieszkała i w ramach 
niezamieszkałej może być nieruchomość z domkiem letniskowym, bądź inną 
nieruchomością wykorzystywaną na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. Tutaj 
wszystko zależy od kontekstu. Nie można w sposób jednoznaczny odpowiedzieć 
na pana pytanie, jeżeli tutaj nie mam konkretnie sprecyzowane.  
 
Tadeusz Markiewicz- radny RM 
Rozumiem, czyli w danej sytuacji zastosuje się właściwą interpretację? 
 
Honorata Uchto- Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Dokładnie. 
  
Józef Kubera- radny RM 
Do w/w projektu dołączono dokument i co to oznacza? 
 
Honorata Uchto- Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
To jest dokument XML, czyli dokument który umożliwia wysłanie deklaracji drogą 
elektroniczną ze wszystkimi wymaganiami i jest to obligatoryjne wobec każdej 
deklaracji.  
 
Małgorzata Filipowicz- radna RM 
Pani Naczelnik mam pytanie, ponieważ mieszkańcy pytają, czy mogą otrzymać     
w Urzędzie torebki na psie odchody? 
 
Honorata Uchto- Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Nie. Jeżeli chodzi o nasz Wydział w zeszłym roku już nie kupowaliśmy ze względu 
na brak środków i w tym roku też nie mamy. Natomiast nie wiem, jak jest                     
w Straży Miejskiej, bo oni też kupowali.  
 
Tadeusz Markiewicz- radny RM 
Dodam tylko, że gmina nie jest zobowiązana do wyposażenia w torebki, bo były 
to tylko akcje edukacyjno-informacyjne.  
 

 Zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie 
stwierdzenia nieważności uchwały Nr XIV.200.2021 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta  Jastrzębie-
Zdrój uprawnienia do ustalenia opłat za korzystanie z toalet publicznych na 
terenie Miasta.  
 

Zastępca Prezydenta Miasta Robert Cichowicz poinformował o przygotowaniu 
stosownego projektu uchwały uwzględniającego wymagane zapisy.  

Komisja zapoznała się z pismem i przyjęła do wiadomości.  

Ad.4. 
Wolne głosy i wnioski 
 
Małgorzata Filipowicz- radna RM 
Mam pytanie, ponieważ dzisiaj przy wjeździe pod Urząd Miasta szlaban był 
otwarty, więc rozumiem, że jest znowu uszkodzony i nie wydaje biletów, a potem 
zauważyłam, że przy wyjeździe kierowcy musieli podać bilety, bo nie wyjadą.  
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Robert Cichowicz -Zastępca Prezydenta Miasta  
Szlaban jest podniesiony. 
 
Małgorzata Filipowicz- radna RM 
Przy wyjeździe nie. 
 
Robert Cichowicz -Zastępca Prezydenta Miasta  
Teraz jest podniesiony. Rano ten system działał, ale potem coś się stało. 
Niestety, to  jest starszy system i nie ma części, które można kupić i wymienić. 
 
Małgorzata Filipowicz- radna RM 
Mieszkańcy też nie mieli biletów, a później trzeba przy wyjeździe bilet podać.  
 
Robert Cichowicz -Zastępca Prezydenta Miasta  
Teraz szlaban jest otwarty. Otrzymaliśmy informację od producenta, żeby nie 
wymieniać całości części, tylko same szlabany, bo to jest stare i awaryjne. 
Natomiast może pojawić się problem z automatem, bo weszły w życie nowe 
monety złotowe, które są nieakceptowalne przez automat. Dlatego czeka nas 
albo całkowita wymiana urządzenia, albo częściowa.  
 
Ad.5.  
Przyjęcie protokołu z dnia 13 grudnia 2021r.  
 
Protokół przyjęto głosami: za –5, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 
Ad.6.  
Zakończenie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Komisji – Stefan Woźniak podziękował wszystkim za przybycie                      
i zakończył posiedzenie. 
 

Przewodniczący Komisji  
Gospodarki Komunalnej                               

Protokołowała                
  Stefan Woźniak 

Alicja Kogut 


